
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 15/2002 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 362/2002 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση απονομής αργυρού μεταλλίου 
της πόλης στους Μιχάλη Χρυσοχοϊδη και 
Κων/νο Φωτιάδη. 

 
       Σήμερα 1 Ιουλίου του έτους 2002 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 27-6-2002 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 22 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης K. Aσλάνογλου  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Δελαβερίδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Γ. Ουρσουζίδης  
5. Δ.  Πέτκος Ν. Χαμαλής  
6. Κ. Κόλβατζης Π. Πιτούλιας  
7. Ε.  Λελεκάκης Α. Κεσίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Λ. Τάκης Σ.  Παναγιωτίδης Πάρεδροι 
9. Ν.  Ουσουλτζόγλου Λ. Τσαβδαρίδης -------- 

10. Σ. Γεωργιάδης Ε. Λευκοπούλου  
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
12. M. Σουμελίδης    
13. Α. Ταραλάς ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

365/2002 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κόλβατζης, Χ. Γεωργιάδης.  
  

14. Χ.  Σκουμπόπουλος 
15. Χ. Γεωργιάδης 
16. Β. Γιαννουλάκης 
17. Θ.  Σιδηρόπουλος 
18. Ε. Σοφιανίδης 
19. Ι. Ακριβόπουλος 
20. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
21. Ε. Κουκουρδής 
22. Γ. Μανακούλης 

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 20-6-2002 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής:  
 Μετά την ανακοίνωση στο Υπουργικό Συμβούλιο από τον Πρωθυπουργό κ. 
Κ. Σημίτη για την ίδρυση Πανεπιστημιακής Σχολής στην πόλη μας θεωρώ ότι είναι 
χρέος μας να τιμήσουμε εκείνους που συνέβαλαν ουσιαστικά στην πραγματοποίηση 
αυτού του χρόνιου αιτήματος μας. Προτείνεται προς το Δημοτικό Συμβούλιο να 
τιμηθούν με το αργυρό μετάλλιο της πόλης οι συμπολίτες μας κ. Μιχάλης 
Χρυσοχοϊδης Υπουργός Δημόσιας Τάξης και ο κ. Φωτιάδης Κωνσταντίνος 
Καθηγητής του Α.Π.Θ.. 
 Ύστερα από τα παραπάνω καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει 
σχετικά.  
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος: Όπως αναφέρω και στο εισηγητικό μου, η επιτυχία της πόλης μας, 
να αποκτήσουμε τη δυνατότητα ίδρυσης μίας πανεπιστημιακής σχολής οφείλεται 
βέβαια πρωτίστως στο Δήμο και στους φορείς της πόλης που συστρατευτήκαμε σ' 
αυτήν την προσπάθεια, αλλά χωρίς την ιδέα και την επιστημονική επεξεργασία της 
από πλευράς του Κώστα Φωτιάδη και της ουσιαστικής συμβολής του Μιχάλη 
Χρυσοχοϊδη, σ' ότι αφορά τις επαφές με την πρυτανεία του Α.Π.Θ., με τον ίδιο τον 
Υπουργό Παιδείας και με την έλευση του Πρωθυπουργού τον Φεβρουάριο στην 
πόλη, όπου το μοναδικό θέμα που του έβαλε η πόλη ήταν η ίδρυση μίας 
πανεπιστημιακής σχολής, αλλά και της συμμετοχής του στο κρίσιμο υπουργικό 
συμβούλιο της 23ης Ιουνίου. Ως αναγνώριση αυτής της σημαντικής συνεισφοράς 
τους, θα πρέπει η πόλη να τιμήσει και τον Μιχάλη Χρυσοχοϊδη και τον Κώστα 
Φωτιάδη με το αργυρό μετάλλιο της πόλης. Σ' ότι αφορά την κα. Πάτρα Θεολογίτου, 
είναι γνωστό ότι όταν ακόμα ήταν αρχιτέκτων και υπάλληλος της 11ης Εφορείας 
Βυζαντινών Αρχαιοτήτων, εκπόνησε την μελέτη για τη συντήρηση και μετατροπή 
του Μύλου του Μάρκου σε Βυζαντινό μουσείο. Εάν δεν είχαμε αυτήν τη μελέτη δεν 
θα μπορούσαμε να μπούμε σε κανένα εθνικό ή ευρωπαϊκό πρόγραμμα, γιατί ούτε ο 
Δήμος είχε επεξεργαστεί μία τέτοια μελέτη. Η δε προκήρυξή της θα μας έπαιρνε ένα 
χρονικό διάστημα πολύ μεγάλο, 2-3 χρόνια, μέχρι να έχουμε την μελέτη στα χέρια 
μας και βέβαια θα είχε και ένα μεγάλο κόστος, πάνω από 100εκ το λιγότερο, για τη 
διαμόρφωση αυτού του Μύλου σε Βυζαντινό Μουσείο. Η δουλειά της Πάτρας 
Θεολογίτου ως αρχιτεκτόνισσας, ήταν εξαιρετική. Αξίζει αυτήν την τιμή.  
 Ακριβόπουλος: Κατά την πρώτη 2ετία, όταν ήταν πρόεδρος ο κ. Ασλάνογλου, 
είχε τεθεί από τον κ. Σκουμπόπουλο το θέμα του κανονισμού των τιμών και 
διακρίσεων Δήμου Βέροιας. Που βρίσκεται το θέμα; 
 Πρόεδρος: Είναι στην επιτροπή του Δ.Σ. για επεξεργασία. Θα έρθει θέμα. 
 Δήμαρχος: Όποιος και να είναι ο κανονισμός, δεν μπορεί να μην προβλέπει 
την απονομή τιμητικών διακρίσεων σε ανθρώπους που βοήθησαν σε σημαντικά 
ζητήματα την πόλη. 
 Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος: Δεν έχουμε αντίρρηση να τιμήσουμε κάποιον συμπολίτη μας 
για την όποια προσφορά στην πόλη μας.  
 Τα αντανακλαστικά του Δημάρχου λειτούργησαν γρήγορα για το 2ο θέμα. 
Ζητάει να τιμήσουμε τον κ. Χρυσοχοϊδη και τον κ. Φωτιάδη. Στο 3ο θέμα, έπρεπε η 
EUROPA NOSTRA να τιμήσει την κα. Θεολογίτου και να πάρουμε αφορμή εμείς απ' 
αυτό για να την τιμήσουμε; Μήπως την είχαμε ξεχάσει; Κι αν την είχαμε ξεχάσει, 
γιατί; Να γίνουν πρώτα οι σχολές και μετά να τους τιμήσουμε. Έπρεπε να τιμηθούν 
και άλλοι απ' αυτούς που ο Δήμαρχος έστειλε ευχαριστήριες επιστολές (στον 



Νομάρχη, στον πρόεδρο του επιμελητηρίου κλπ) και σ' όλους όσους αγωνίστηκαν 
δίπλα μας για την σχολή αυτή. 
 Ακριβόπουλος: Δεν θέλω να χαρακτηριστώ ως μεμψίμοιρος. Θα αναφερθώ σε 
2 παραμέτρους που ο Δήμαρχος ως εισηγητής του θέματος δεν τις έλαβε υπόψη του. 
Στις 22 Ιουνίου ο Τοπικός Τύπος έχει μία σειρά από ευχαριστήριες επιστολές προς 
τους κ.κ. Σημίτη, Ευθυμίου και προς τους άλλους φορείς της πόλης. Με αυτόν τον 
τρόπο, επιλέγοντας δηλ. να τιμήσουμε τους 2 εξ' όσων συμμετείχαν σ' αυτήν την 
προσπάθεια, πετυχαίνουμε να τους μειώσουμε. Όσον αφορά τον κ. Φωτιάδη, αυτός 
είχε τη σύλληψη της ιδέας. Δεν είναι όμως πολιτικό πρόσωπο. Όσον αφορά τον κ. 
Χρυσοχοϊδη, ο ρόλος του πολιτικού είναι να προσφέρει στον τόπο του. Δίνοντας 
αυτήν την τιμητική διάκριση σήμερα από τη μία, για όλα αυτά τα χρόνια θα φανεί ότι 
δεν έχει κάνει τίποτα σ' αυτόν τον τόπο και από την άλλη, τον ξεχωρίζουμε απ' όλους 
τους υπόλοιπους. Το έργο του πολιτικού είναι η αυτονόητη προσπάθεια να προσφέρει 
στον τόπο του. Και έρχεται σήμερα ο κ. Χρυσοχοϊδης και ξεχωρίζεται απ' όλους τους 
άλλους. Δηλαδή τα υπόλοιπα μέλη της επιτροπής δεν βοήθησαν για να επιτευχθεί 
αυτός ο στόχος; Πιστεύω ότι είναι βιαστικό και παρακινδυνευμένο για το λόγο ότι 
ιδέα αυτή είναι ακόμα στην σύλληψη. Οι πετυχημένοι πολιτικοί κρίνονται από τις 
πράξεις τους. Δεν έχουν την ανάγκη ούτε της τιμητικής διάκρισης, ούτε αυτού του 
είδους της καταξίωσης. Η ιστορία τους δικαιώνει. Μ' αυτήν την βιαστική ενέργεια 
ίσως αδικούμε τον συγκεκριμένο πολιτικό. Ταυτίζομαι όμως με το σύνολο του Δ.Σ. 
για την απονομή. 
 Γεωργιάδης Χρ: Είναι τιμή για την πόλη μας που έχει Υπουργό. Δεν 
ενδιαφέρομαι για δημιουργία εντυπώσεων. Με ενδιαφέρει το καλό της Βέροιας. Δεν 
ανήκω σε αυτούς που τιμούν αλλά "δηλητηριάζουν" κάποιους. Αν κάνει κάτι καλό 
για την πόλη μας το δέχομαι, αρκεί να του δίνουμε την πρέπουσα έκταση, αν αξίζει. 
α)Η Βέροια σε 20 χρόνια θα αγγίζει τα πρόθυρα της εγκατάλειψης, γιατί δεν 
υπάρχουν σχολές που να βγάζουν περιζήτητους πτυχιούχους, αλλά ανέργους 
υποψηφίους. 
β)Γνωρίζω ποιος είναι ο Μιμάχης Χρυσοχοϊδης.  
 Εσείς κ. Δήμαρχε και ο κ. Χρυσοχοϊδης ανεβήκατε στο βάθρο των νικητών, 
δεν πήρατε όμως κανένα μετάλλιο. 
 Σιδηρόπουλος: Η οικονομική ύφεση που περνάει η πόλη μας, μας ανάγκασε 
να ζητάμε επίμονα τη δημιουργία μίας πανεπιστημιακής σχολής, προκειμένου να 
τονώσουμε οικονομικά την πόλη μας. Έτσι ενώ θα έπρεπε να το επιδιώκουμε αυτό 
μέσα από άλλες διαδικασίες, από γενικότερα οικονομικά μέτρα (επενδύσεις, 
επιχειρήσεις, παραγωγές κλπ), φτάσαμε στο σημείο να επιδιώκουμε οπωσδήποτε τη 
δημιουργία μίας σχολής για να' ρθούν φοιτητές και να μας αφήσουν το χαρτζιλίκι 
τους. 
 Λήφθηκε μία απόφαση από την Κυβέρνηση για τη δημιουργία μίας 
πανεπιστημιακής σχολής στην πόλη μας την οποία και επικροτούμε, μέσα στα 
πλαίσια μίας γενικότερης απόφασης για τη δημιουργία κάποιων ακόμα επιπλέον 
σχολών ΤΕΙ & ΑΕΙ σε κάποιες πόλεις της χώρας. Αυτό σημαίνει ότι εμάς μας είχαν 
αφήσει πίσω και ένοιωσαν τώρα ότι πρέπει να διορθώσουν μία αδικία. Ο κ. Μ. 
Γικόνογλου, Βουλευτής Ημαθίας, σε δημόσιες δηλώσεις του είπε ότι το θέμα της 
δημιουργίας πανεπιστημιακής σχολής είχε τεθεί το 1996 και δεν πραγματοποιήθηκε 
για κάποιους λόγους. Παρόλα αυτά πιστεύω ότι θα πρέπει οι φορείς της πόλης να 
τιμούν όσους προσφέρουν στην πόλη. 
 Συμφωνώ ότι πρέπει να αποδοθούν κάποιες τιμές, παρόλο που πιστεύω ότι δεν 
μας έγινε κάποια ιδιαίτερη χάρη. 



 Πουλασουχίδης: Η τιμητική διάκριση απονέμεται σε κάποιον που έκανε κάτι 
εξαιρετικό και πέρα από το επιβαλλόμενο καθήκον. Συνεπώς ο υπάλληλος που κάνει 
τη δουλειά του καλά δεν δικαιούται τιμητική διάκριση. 
 Στην προκειμένη περίπτωση για την ίδρυση πανεπιστημιακής σχολής στη 
Βέροια, που αναμφίβολα είναι μία μεγάλη επιτυχία για την πόλη, είναι υποχρέωση 
όλων (φορέων κλπ) να προσφέρουν. Είναι μέσα στα καθήκοντά τους. Το ότι 
συμμετείχε ως Υπουργός στη Κυβέρνηση που αποφάσισε την ίδρυση της 
πανεπιστημιακής σχολής στη Βέροια απέδωσε δικαιοσύνη και απέδωσε στη Βέροια 
κάτι που δικαιούται.  
 Τον κ. Χρυσοχοϊδη οφείλουμε να τον τιμήσουμε με την ψήφο μας στις 
εκλογές. Δεν υποχρεούμαστε να του δώσουμε τιμητική διάκριση για το συγκεκριμένο 
θέμα.    
 Πρόεδρος: Για την απονομή του αργυρού μεταλλίου της πόλης στον κ. Μ. 
Χρυσοχοϊδη, ποιοι συμφωνούν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. 
Λελεκάκης, Λ. Τάκης, Ν. Ουσουλτζόγλου, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Μ. 
Σουμελίδης, Α. Ταραλάς, Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Ι. Ακριβόπουλος, Γ. Μανακούλης.  
 Πρόεδρος: Ποιοι διαφωνούν; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Κ. Πουλασουχίδης, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Για την απονομή του αργυρού μεταλλίου της πόλης στον κ. Κ. 
Φωτιάδη, συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 20-6-2002 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την ανάγκη απονομής του αργυρού μεταλλίου της πόλης στους συμπολίτες μας 
Μιχάλη Χρυσοχοϊδη, υπουργό Δημόσιας Τάξης και Κων/νο Φωτιάδη, καθηγητή του 
Α.Π.Θ. οι οποίοι συνέβαλλαν ουσιαστικά στην πραγματοποίηση χρόνιου αιτήματος 
για την ίδρυση Πανεπιστημιακής Σχολής στην πόλη μας. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει  
 
 Α) Κατά Πλειοψηφία: Εγκρίνει την απονομή του αργυρού μεταλλίου της 
πόλης στον συμπολίτη Μιχάλη Χρυσοχοϊδη, Υπουργό Δημόσιας Τάξης. 

Β) Ομόφωνα: Εγκρίνει την απονομή του αργυρού μεταλλίου της πόλης στον 
συμπολίτη Κων/νο Φωτιάδη, καθηγητή του Αριστοτέλειου Πανεπιστήμιου 
Θεσσαλονίκης. 

 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    362 / 2002 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Λ. Τάκης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Ουσουλτζόγλου Ε. Κουκουρδής 
 Σ. Γεωργιάδης Γ.  Μανακούλης 
 Ι. Τριανταφυλλίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16-7-2002 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


